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AKÇAKENT (1)

 Çiçekdağı Belediye Başkanı Hasan Hakanoğlu, ilçeye kazan-
dırdığı yatırımlar ve devam eden projelerle dikkat çekiyor.  
 Başkan Hakanoğlu, son dönemde ilçe için önemli görüşme-
lere imza atarken, sosyal ve kültürel alanda da pek çok faaliyeti ha-
yata geçirdi.

Çiçekdağı’nda Büyük Dönüşüm

Çiçekdağı’nda Hizmet Atağı: 
Adliye Yeniden Açılıyor, Spor 

Kompleksi ve Festivaller Yolda

81 ilde Hayvan 
Pazarları kapatıldı
 Şap hastalığının yayıl-
masındaki artış sebebiyle geçti-
ğimiz günlerde Kırşehir’de ka-
patılan hayvan pazarının ardın-

dan, Tarım ve Orman Bakanlığı 
ülke genelinde kritik bir karara 
imza attı. 
 Tarım ve Orman Ba-

kanlığı Gıda ve Kontrol Genel 
Müdürlüğü tarafından 81 ilin 
Tarım ve Orman İl Müdürlükle-
rine “acele” koduyla gönderilen 

yazıda, Türkiye genelindeki 
tüm hayvan pazarlarının ikinci 
bir talimata kadar kapatılması 
talimatı verildi. 2'de

Kırşehir İl 
Koordinasyon 

Kurulu 
7 Temmuz’da 

toplanıyor

 Kırşehir’de 
kamu yatırımlarının ta-
kibi ve koordinasyo-
nunun sağlanması 
amacıyla düzenlenen 
İl Koordinasyon Kuru-
lu’nun 2025 yılı üçün-
cü toplantısı 7 Tem-
muz Pazartesi günü 
gerçekleştirilecek. 2'de

 Kırşehir Be-
lediye Meclisi, Tem-
muz Ayı Olağan Mec-
lis Toplantısını bu-
gün saat 14.00’te 
Neşet Ertaş Kültür 
Sanat Merkezi Top-
lantı Salonu’nda ger-
çekleştirecek.

Meclis Temmuz Toplantısı
 bugün gerçekleşecek
Kırşehir Belediye Meclisi Temmuz Ayı Olağan 

Toplantısında Önemli Gündem Maddeleri Görüşülecek

 Küresel Gazeteciler 
Konseyi (KGK) Kırşehir İl Tem-
silcisi, Kırşehir Memleket Gaze-
tesi İmtiyaz Sahibi ve Kırşehir 

Haber40 internet sitesi sahibi 
Murat Sürmeli, AK Parti Akpı-
nar İlçe Başkanı Halil Doğan’ı 
makamında ziyaret etti.

 Kırşehir Belediye Başkanı Selahattin 
Ekicioğlu, Dünya Emekliler Günü dolayısıyla 
Tüm Emekliler Derneği Kırşehir Şubesi’ni ziya-
ret ederek emeklilerle bir araya geldi.

Başkan Ekicioğlu’ndan
 Emekliler Derneği’ne ziyaret

Sürmeli’den AK Parti Akpınar İlçe Başkanı Doğan’a ziyaret

Sürmeli’den Akpınar’a
 destek mesajı

2'de
  Enerji Piyasası Düzenleme Kurumu 
(EPDK), doğal gaz tarifelerinde beklenen 
zammı resmen duyurdu.
  Konutlarda kullanılan doğal gaz fi-
yatlarına yüzde 24,6, sanayide kullanılan do-
ğal gaza ise yüzde 7,86 oranında artış yapıl-
dı.

DOĞAL GAZA 
YÜZDE 24,6 ZAM

KIRŞEHİR’DE HANE 
BÜTÇESİNİ SARSACAK ARTIŞ

En düşük emekli maaşı için kritik bekleyiş:
Kırşehir’de binlerce emekli zam umudunda

Haberi 7'de



En Güncel Haberler İçin 

KIRŞEHİR MEMLEKET’i Takip Edin...
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İDARE YERİ
Ahi Çarşısı Zemin Kat NO: 41

 Merkez / KIRŞEHİR
0 386 213 10 55 / 0 541 213 10 55

BASKI ve MİZANPAJ
GÜNEŞ OFSET MATBAACILIK

Ahi Çarşısı Zemin Kat No: 34 - MERKEZ/KIRŞEHİR

Resmi İlan Tarifesi: Sütun/Cm 185,00 TL

Senelik Gazete Ücreti : 5.000 TL

Özel İlanlar ve Reklamlar Pazarlığa Tabidir

Yayın Türü: Yerel Süreli Yayın

MURAT SÜRMELİ 

UETS Adresi : 25939-14499-71003

Kurucusu: İLYAS SÜRMELİ

Çiçekdağı’nda Büyük Dönüşüm
1'den Devam
Kaymakam Murat Görmüş ile birlikte Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakan Yardım-
cısı Hasan Süvar’ı ziyaret eden Başkan Ha-
kanoğlu, Çiçekdağı’nın çevre düzenlemesi, 
altyapı ve iklim dostu projeleri üzerine kap-
samlı bir görüşme gerçekleştirdi. 
 Ziyarette ilçenin öncelikli ihtiyaçları 
ve çözüm önerileri masaya yatırıldı.
 Öte yandan uzun süredir gündem-
de olan Çiçekdağı Adliyesi’nin yeniden açıl-
ması konusunda yürütülen yoğun çalışma-
lar sonuç verdi. Adliyenin yeniden hizmete 
girmesi kararlaştırıldı. Başkan Hakanoğlu, 
kararı memnuniyetle karşıladıklarını belirte-
rek şu ifadeleri kullandı:
 “Bu önemli kazanımın ilçemize ka-
zandırılmasında başta Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan ve Adalet Ba-
kanımız Sayın Yılmaz Tunç olmak üzere 
emeği geçen herkese şükranlarımı sunuyo-
rum. 
 Adliyemizin tekrar açılması, vatan-
daşlarımızın hukuki işlemlerini hızlı ve etkin 
bir şekilde yürütmesine büyük katkı sağla-
yacak.”
SPOR YATIRIMLARI HAYATA 
GEÇİYOR
 AK Parti Kırşehir Milletvekili Nec-
mettin Erkan ile birlikte Ankara’da temas-
larda bulunan Başkan Hakanoğlu, Spor 
Toto Başkanı Mehmet Ata Öztürk’le yaptığı 
görüşmeler sonucu önemli bir spor yatırımı 
da ilçeye kazandırdı. 
 Fevzi Çakmak Mahallesi, Aşağı Yeni 
Mahalle ve Fatih Mahallesinde gençlerin yıl-
lardır beklediği Kapalı Spor Kompleksi yatı-
rımının onayı alındı. Bu kompleksin, Çiçek-

dağı’nda spor altyapısının güçlenmesine 
büyük katkı yapması hedefleniyor.
 Başkan Hakanoğlu’nun Ankara te-
masları sadece spor projeleriyle sınırlı kal-
madı. Çiçekdağı – Kırşehir yolu başta olmak 
üzere pek çok ulaşım ve altyapı projesinin 
de hızlandırılması için Milletvekili Erkan ile 
birlikte ilgili bakanlıklarla görüşmeler ger-
çekleştirildi.
KÜLTÜREL HAYAT CANLANIYOR
 Kültür ve Turizm Bakanlığı, Kütüp-
haneler ve Yayımlar Genel Müdürlüğü yetki-
lileri de Çiçekdağı’na çıkarma yaptı. Kütüp-
hane Hizmetleri Daire Başkanı Çetin Şişman 
ve Personel Daire Başkanı Ahmet Özekmek-
çi’nin belediyeye yaptığı ziyaret kapsamında 
ilçeye yeni kültür ve kütüphane projeleri 
üzerine kapsamlı görüşmeler yapıldı.
 Başkan Hakanoğlu ayrıca, 7. Gele-
neksel Bulgur Festivali’nin 15-16 Ağustos ta-
rihlerinde düzenleneceğini açıkladı. İlçede 
her yıl coşkuyla kutlanan festival, bölgenin 
gastronomi değerlerini tanıtarak hemşehri-
leri bir araya getirecek.
TOPLU SÜNNET ŞÖLENİ İÇİN KAYIT-
LAR BAŞLADI
 Sosyal belediyecilik anlayışını önce-
leyen çalışmalar da sürüyor. Geleneksel 
hale gelen toplu sünnet şöleninde, bu yıl 
sünnet ettirilecek çocukların kayıtları 18 
Temmuz 2025 tarihine kadar Belediye Hayır 
Evi’nde yapılabilecek.
 Başkan Hakanoğlu, “Hedefimiz Çi-
çekdağı’nı her alanda daha yaşanabilir, geli-
şen ve kalkınan bir ilçe yapmak. Vatandaş-
larımızın desteğiyle bu yolda kararlılıkla iler-
liyoruz,” diyerek çalışmaların artarak devam 
edeceğini ifade etti. (FİLİZ ÖZ)

Kırşehir İl Koordinasyon Kurulu 
7 Temmuz’da toplanıyor

1'den Devam
Kırşehir Valiliği tarafından yapılan açıklama-
da, toplantının Neşet Ertaş Kültür Merkezi 
Gönül Dağı Toplantı Salonu’nda saat 
14.00’te başlayacağı bildirildi.
 Valilikten yapılan duyuruda, toplan-
tıda il genelinde yürütülen yatırım ve proje-
lerin mevcut durumunun değerlendirileceği, 
kurumlar arası işbirliğinin güçlendirilmesine 
yönelik görüş alışverişinde bulunulacağı 
ifade edildi. 
 Ayrıca devam eden çalışmaların 
etkin biçimde sürdürülmesi için kurum ve 
kuruluş temsilcilerinin bilgi paylaşımında bu-
lunması bekleniyor.
 Kırşehir Valiliği açıklamasında şu bil-

gilere yer verildi: “2025 yılı İl Koordinasyon 
Kurulunun III. Toplantısı 07 Temmuz 2025 
Pazartesi günü saat 14.00’te Neşet Ertaş 
Kültür Merkezi Gönül Dağı Toplantı Salo-
nu’nda yapılacaktır. 
 Kamuoyuna saygıyla duyurulur.”
Toplantıya, yatırımcı kamu kuruluşlarının 
bölge müdürleri, belediye başkanları, kay-
makamlar ve ilgili kurum temsilcilerinin ka-
tılım sağlaması öngörülüyor. Toplantıda, Kır-
şehir’in kalkınmasına katkı sağlayacak pro-
jelerin yanı sıra yerel düzeyde karşılaşılan 
sorunların çözümüne dair değerlendirmele-
rin de ele alınması planlanıyor.
 Kamuoyunun bilgisine sunulur.
(SEVGİ ER)

Başkan Ekicioğlu’ndan
 Emekliler Derneği’ne ziyaret
1'den Devam
Ziyarete, CHP Kırşehir Milletvekili Metin 
İlhan ile İl Genel Meclisi Üyesi Yılmaz Zen-
gin de eşlik etti. Dernek binasında gerçek-
leştirilen buluşmada Başkan Ekicioğlu, Tüm 
Emekliler Derneği Kırşehir Şubesi Başkanı 
Necdet Işıklı ve yönetim kurulu üyeleriyle 
görüş alışverişinde bulundu.
 Başkan Ekicioğlu, emeklilerin top-
lumda önemli bir değer olduğunu vurgula-
yarak, “Milletvekilimiz Sayın Metin İlhan ve 
İl Genel Meclisi Üyemiz Yılmaz Zengin ile 
birlikte, Dünya Emekliler Günü kapsamında, 
Tüm Emekliler Derneği Kırşehir Şubesi’ni zi-
yaret ettik. Sayın Necdet Işıklı ve yönetim 
kurulu üyeleriyle bir araya gelerek talep ve 

önerilerini dinledik. Emeklilerimizin hakları-
nın korunması ve yaşam koşullarının iyileş-
tirilmesi konusunda her zaman yanlarında 
olmaya devam edeceğiz” dedi.
 Tüm Emekliler Derneği Kırşehir 
Şube Başkanı Necdet Işıklı ise ziyaret dola-
yısıyla memnuniyetini dile getirerek Başkan 
Ekicioğlu, Milletvekili İlhan ve İl Genel Mec-
lisi Üyesi Zengin’e teşekkür etti. 
 Başkan Işıklı, emeklilerin sorunları-
nın çözümü ve taleplerinin ilgili kurumlara 
iletilmesi noktasında dayanışmanın önemi-
ne dikkat çekti.
 Ziyaret, karşılıklı sohbet ve hatıra 
fotoğrafı çekimiyle sona erdi.
(MURAT BOR)

DOĞAL GAZA YÜZDE 24,6 ZAM
1'den Devam
Zamlı tarifeler, 2 Temmuz 2025 tarihi itibarıyla geçerli olacak.
EPDK tarafından yapılan açıklamada, fiyat düzenlemesinin 
BOTAŞ’ın toptan satış tarifeleri doğrultusunda gerçekleştirildiği be-
lirtilerek, şu ifadelere yer verildi:
 “Doğal gaz toptan satış fiyatlarında bütçe hedefleri doğrul-
tusunda değişikliğe gidilmiştir. BOTAŞ’ın internet sitesinde ilan etti-
ği toptan satış fiyatları temel alınarak, sanayi tüketicileri için ortala-
ma yüzde 7,86, konut tüketicileri için ise ortalama yüzde 24,6 ora-
nında artış uygulanacaktır.”
KIRŞEHİR’DE ETKİSİ DAHA YAKINDAN HİSSEDİLECEK
 Kırşehir’de özellikle kış aylarında yoğun şekilde kullanılan 
doğal gazın maliyetindeki bu yüksek artışın, hem dar gelirli hanele-
ri hem de küçük işletmeleri ciddi şekilde etkilemesi bekleniyor. Artı-
şın ardından aylık faturaların önemli ölçüde yükseleceği ifade edili-
yor.
 Kentte yıllardır kademeli artışlarla yükselen doğal gaz fiyat-
ları, son dönemde artan maliyet baskılarıyla birleşerek hane halkı-
nın bütçesinde önemli bir kalem haline gelmişti. Yeni zam oranı, 
özellikle sabit gelirli vatandaşlar açısından endişe yaratıyor.
SANAYİ ABONELERİ DE ETKİLENECEK
 Sanayide kullanılan doğal gaz tarifesine yapılan yüzde 
7,86’lık zam, Kırşehir Organize Sanayi Bölgesi’ndeki işletmelerin 
enerji giderlerini artıracak. İş dünyası temsilcileri, üretim maliyetle-
rinin artmasına bağlı olarak nihai ürün fiyatlarında da yükseliş ya-
şanabileceğine dikkat çekiyor.
“YENİ TARİFELER GECE YARISI YÜRÜRLÜĞE GİRECEK”
 Yeni fiyat tarifesi, 2 Temmuz 2025 Çarşamba gününü 3 
Temmuz’a bağlayan gece yarısından itibaren yürürlüğe girecek. Kır-
şehir’deki doğal gaz dağıtım şirketleri de aboneleri bilgilendirme sü-
reçlerini başlattı.
 Yetkililer, vatandaşların fatura sürprizleri yaşamaması için 
tüketimlerini ve sayaç okumalarını düzenli kontrol etmeleri uyarı-
sında bulundu.
 Enerji otoriteleri, düzenlemenin bütçe dengesi, kur dalga-
lanmaları ve enerji arz güvenliği gibi başlıklardan kaynaklandığını 
ifade ederken, tüketiciler ise artan faturalar karşısında endişeli.
(FİLİZ ÖZ)

81 ilde Hayvan 
Pazarları kapatıldı
1'den Devam
Genel Müdürlük tarafından yapılan açıklamada, yaklaşan Kurban 
Bayramı nedeniyle hayvan hareketlerinde yoğun bir sirkülasyon ya-
şandığı, bunun da salgın niteliği taşıyan şap hastalığının yayılımını 
hızlandırdığına dikkat çekildi. Yazıda, ülkedeki çift tırnaklı hayvan 
popülasyonunda hastalık miktarlarının yükseldiği, birçok noktada 
karantina tedbirlerinin uygulanmaya başlandığı ve hastalığa ilişkin 
numune alma, kısıtlama, saha tatbikatı ve farkındalık çalışmaları-
nın sürdüğü belirtildi.
 Yapılan incelemelerde, hasta hayvanlardan elde edilen nu-
munelerde şap hastalığına sebep olan virüslerde genetik ve antije-
nik değişiklikler tespit edildiği, bu değişikliklere karşı koruyucu yeni 
aşı üretiminin tamamlanarak sahada uygulanmaya başlandığı bilgi-
si paylaşıldı. Ancak kısa sürede tüm hassas hayvan varlığının aşı-
lanmasının mümkün olmadığı, bu nedenle hayvan hareketlerinin sı-
nırlandırılmasının daha etkin bir korunma yöntemi olacağı vurgu-
landı.
 Bakanlığın acele kodlu yazısında şu ifadelere yer verildi:
“Riskli bölgelerde hayvan hareketlerinin kısıtlanmasının aşılamadan 
daha etkili bir yöntem olduğu tüm kamuoyu tarafından bilinmekte-
dir. Bu kapsamda hayvan pazarları, canlı hayvan borsaları, toplama 
ve satış merkezleri, park ve panayırlar gibi satış yerlerinde hayvan 
ve ziyaretçi hareketliliğinin yoğun olması nedeniyle hastalığın yayıl-
ma riski ciddi oranda artmaktadır. İliniz genelinde faaliyet gösteren 
hayvan satış yerlerinin tamamının ikinci bir emre kadar ivedilikle 
kapatılması hususunda gereğini rica ederim.”
 Kararla birlikte Kırşehir’de halihazırda kapalı durumda olan 
hayvan pazarı da dahil olmak üzere ülke çapındaki tüm hayvan pa-
zarlarının faaliyetine ara verildi. Alınan tedbirlerin, hastalığın kont-
rol altına alınması ve yayılımın önlenmesi amacıyla titizlikle sürdü-
rüleceği bildirildi.
 Yetkililer, yetiştiricilerin mevzuata uygun şekilde karantina, 
aşılama ve bildirim yükümlülüklerini yerine getirmesi, vatandaşla-
rın da hayvan hareketliliğine ilişkin uyarılara azami özen gösterme-
si çağrısında bulundu. (FİLİZ ÖZ)

Meclis Temmuz
 Toplantısı bugün 

gerçekleşecek
1'den Devam
Kamuoyunu yakından ilgilendiren önemli 
kararların görüşülüp karara bağlanacağı 
toplantıda, kentin sosyal, kültürel ve 
sportif altyapısını güçlendirmeye yönelik 
bir dizi konu ele alınacak.
 Toplantının ilk bölümünde, 10 
Haziran 2025 tarihli Haziran Ayı Olağan 
Meclis Kararlarının okunması yapılacak.  
 Ardından İmar Komisyonu Rapo-
ru görüşülecek ve komisyona havale 
edilmesi talep edilen dosyalar gündeme 
alınacak.
 Meclis gündeminin dikkat çeken 
başlıklarından biri, Nasuhdede Mahalle-
si’nde 54 Ada 61, 69, 71 ve 73 parseller 
üzerine 1 adet 765 kişilik spor salonu ya-
pılmasına ilişkin alanın Kırşehir Gençlik 
ve Spor İl Müdürlüğüne tahsis edilmesi 
konusu olacak. Söz konusu projenin ha-
yata geçirilmesi halinde kentte spor alt-
yapısının gelişimine önemli katkı sunma-
sı bekleniyor.
 Gündemin bir diğer maddesi ise 
Sarız Belediyesi ile kardeş şehir ilişkisi ku-
rulmasına yönelik olacak. Bu kapsamda 
düzenlenecek protokolün imzalanması ve 
gerekli işlemlerin yürütülmesi için Beledi-
ye Başkanı Selahattin Ekicioğlu’na yetki 
verilmesi meclis üyelerinin onayına su-
nulacak. 
 Protokolün kabul edilmesi duru-
munda, Kırşehir ve Sarız Belediyeleri ara-
sında kültürel ve sosyal alanlarda iş birli-
ği faaliyetlerinin artırılması hedefleniyor.
Toplantıda ayrıca, Devlet Su İşleri (DSİ) 
ile 26 Mart 2015 tarihinde imzalanan pro-
tokole istinaden su satış bedelinin belir-
lenmesi amacıyla ek protokol hazırlan-
ması gündeme gelecek. 
 Hazırlanacak ek protokolün hü-
kümlerinin kabul edilmesi ve yürütülmesi 
için Belediye Başkanı Ekicioğlu’na yetki 
verilmesi konusu değerlendirilecek.
 Gündemin son maddesinde ise 
Mucur ve Boztepe Belediyeleri ile imzala-
nan “sahipsiz hayvanların en yakın bakı-
mevine teslim edilmesi” protokolü görü-
şülecek. 
 Söz konusu protokolle, belediye-
ler arasında sokak hayvanlarının bakımı 
ve refahına yönelik iş birliğinin sürdürül-
mesi amaçlanıyor.
 Kırşehir Belediye Meclisi Tem-
muz Ayı Olağan Toplantısı, kent yaşamını 
doğrudan etkileyecek kararların alınacağı 
bir oturum olması dolayısıyla önem taşı-
yor. Toplantı, vatandaşlar ve ilgili kurum 
temsilcilerinin katılımına açık olarak ger-
çekleştirilecek. (HATİCE SÜRMELİ)

Sürmeli’den Akpınar’a destek mesajı
1'den Devam
Gerçekleştirilen nazik ziyarette Murat Sürmeli, Başkan Doğan’a 
yeni görevinde başarılar dileyerek hayırlı olsun temennisinde bu-
lundu. Sürmeli, Akpınar ilçesinin gelişimi ve vatandaşların beklenti-
leri noktasında yürütülen çalışmaları yakından takip ettiklerini ifade 
etti.Samimi bir atmosferde geçen görüşmede, Akpınar’da hayata 
geçirilmesi planlanan projeler, sosyal ve ekonomik alanda sürdürü-
len çalışmalar ile ilçenin öncelikli ihtiyaçları hakkında karşılıklı fikir 
alışverişinde bulunuldu. Başkan Halil Doğan, Akpınar’ın kalkınması 
adına tüm imkanları seferber ederek istişareye ve ortak akıla önem 
verdiklerini vurguladı.
 Ziyaretin sonunda AK Parti Akpınar İlçe Başkanı Halil 
Doğan, nazik ziyareti dolayısıyla Murat Sürmeli’ye teşekkür ederek 
memnuniyetini dile getirdi. Sürmeli de misafirperverliğinden dolayı 
Başkan Doğan’a teşekkür ederek çalışmalarında kolaylıklar ve ba-
şarılar diledi. (MURAT BOR)

                         KAYIP:
Kırşehir Ahi Evran Üniversitesi Fizik 
Tedavi ve Rehabilitasyon Yüksek 

Okulundan almış olduğum Öğrenci Kimlik 
Kartımı kaybettim. Hükümsüzdür.  

ÖZLEM AKTAŞ
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Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup 
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara 
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2025/40 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim 
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen 
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Kırşehir İli, Merkez İlçesi, Kızılcaköy 267 ada 27 parsel sayılı 388,48 m2 
ev vasıflı taşınmaz, Taşınmaz üzerinde taban alanı 88,68 m2 alana sahip konut ve e-
konomik değeri olmayan kümes bulunmaktadır. Taşınmaz üzerinde 3-5 yaşlarında 2 
adet elma, 1 adet kayısı, 1 adet armut ağacının dikili olduğu tespit edilmiştir.Tamamı 
konut alanında kalmakta olup, ayrık nizam 2 kata ve %30 taban alanına müsadelidir.
Kıymeti: 1.257.842,40 TL KDV Oranı : %10 Kaydındaki Şerhler: Tapu Kaydındaki Gibi-
dir
Artırma Bilgileri

2 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Kırşehir İli, Merkez İlçesi, Kızılcaköy 270 ada 14 parsel sayılı 2.112,76 m2 
arsa vasıflı taşınmaz, Taşınmaz üzerinde 25-30 yaşlarında 2 adet ceviz, 3 adet kayısı, 
2 adet dut ağacının dikili olduğu tespit edilmiştir. Taşınmaz üzerinde taban alanı 220 
m2 alana sahip kot altında kalan bölüm ile birlikte iki katlı konut ve ekonomik değeri 
olmayan metruk depo bulunmaktadır. yaklaşık 650 m2 si ticaret ve konut alanı 3 kata 
ve %40 taban alanına müsadeli olup, yaklaşık 600 m2 lik kısmı ise konut alanında kal-
maktta, ayrık nizam 2 kata ve %30 taban alanına müsadelidir. geriye kalan yaklaşık 
860 m2 lik kısmı ise park alanında kalmaktadır.
Kıymeti : 2.862.132,00 TL KDV Oranı: %20 Kaydındaki Şerhler: Tapu Kaydındaki Gibi-
dir
Artırma Bilgileri

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Örnek No:55*

T.C.KIRŞEHİR(SULH HUKUK MAH.) SATIŞ 
MEMURLUĞU
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TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET 
HABER SİTESİ İLANI
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 Kapatılan Beldeler, Susturulan Ha-
yatlar
 Geçmişte çıkarılan bir yasayla bir-
çok belde köye dönüştürüldü. 
 O günlerde “hizmetler daha ve-
rimli olacak” denildi, “tasarruf sağlanacak” 
denildi. 
 Ama gelinen noktada görüyoruz 
ki, köy değil, beldeler talan oldu.
 Birçok belde, çevresindeki köyler-
le birleşip daha güçlü belediyeler hâline 
gelebilirdi.
 Böylelikle hem hizmetler devam 
eder, hem de kırsal kalkınma sağlanırdı.
 Ama ne yazık ki belediyeler kapa-
tıldı; araçları, binaları, personelleri dağıtıl-
dı, satıldı.
 Yıllarca yapılan yatırımlar bir ge-
cede heba edildi.
 Kapatmak kolaydı ama yaşatmak 
için hiçbir plan, proje ortaya konulmadı.
 Şimdi Kırşehir genelinde kapatılan 
beldelerin hali içler acısı.
 Parklar dökülüyor, yollar bozuk, 
çevre düzenlemeleri harap olmuş durum-
da.
 Ağaçlar kurumuş, kaldırımlar çök-
müş,duvarlar yıkılmış, çimenler yanmış, 
oyun alanları kaderine terk edilmiş.
 Eskiden belediye hizmeti gören bu 
yerler şimdi adeta unutulmuş durumda.
 Kurancılı Belediyesi’nin de kapatı-
lacağı yönünde haberler okuyoruz.
 Oysa Kurancılı ile Demirli ve çevre 
köyler birleşse ve yeniden bir belediye 
olsa, bu halk için daha faydalı olmaz mı?
 Hizmet yeniden canlanmaz mı?

 Birçok insan bu beldelere güvene-
rek oy verdi, umutla yatırım yaptı.
 Ama şimdi aynı insanlar, bir yasa 
ile beldelerinin ellerinden alındığını seyre-
diyor.
 Belediyeler kapatıldı, sağlık ocak-
ları azaldı, okullar kapandı, hizmet durdu.
 Ekmek Fırınları, lokantalar, mar-
ketler , manavlar,pazarlar yok oldu.
 Köyler yaşanmaz hale geldi. Bel-
deler bitti, kırsal çöktü.
 Şimdi konuşulan yeni yasa ile ye-
niden birçok beldenin köye dönüştürüle-
ceği söyleniyor.
 Eğer bu gerçekleşirse çok üzülü-
rüm.
 Çünkü bu sadece bir statü deği-
şikliği değil, bir toplumun hafızasının, eme-
ğinin, geleceğinin silinmesi anlamına gelir.
 Köylerimizi yaşatmalıyız, beldeleri-
mizi güçlendirmeliyiz. İnsanları yeniden kır-
sala çekmek için belediye hizmetlerini yay-
gınlaştırmalı, üretimi teşvik etmeli, gençle-
rin geleceğini köyde de kurabileceği bir sis-
tem inşa etmeliyiz.
 Kapatmak çözüm değil.
 Yaşatmak gerek

 Kırşehir Vali-
si Murat Sefa Demir-
yürek, Kırşehir’in kül-
türel mirasının en 
önemli değerlerin-
den biri olan Mer-
hum Neşet Ertaş’ın 
doğduğu Kırtıllar 
Köyü’nü ziyaret etti. 
 Ziyareti sıra-
sında köyde yaşayan 
vatandaşlarla bir 
araya gelen Vali De-
miryürek, hem ta-
lepleri dinledi hem 
de köyde yürütülen 

çalışmalar hakkında 
bilgi aldı.
 Köy mey-
danında vatan-
daşların sıcak ilgi-
siyle karşılanan 
Vali Demiryürek, 
samimi bir atmos-
ferde gerçekleşen 
buluşmada bölge 
halkının sorunla-
rını dinleyerek 
çözüm önerileri 
üzerinde değer-
lendirmelerde bu-
lundu. 

 Köy sakinleri 
tarafından iletilen 
özellikle yol, içme 
suyu, tarımsal des-
tek ve altyapı talep-
lerini not alan Vali 
Demiryürek, ilgili ku-
rumlara gerekli çalış-
maların yapılması 
için talimat verdi.
 Ziyaret sı-
rasında Neşet 
Ertaş’ın hatırası-
nın yaşatılması 
adına yürütülen 
faaliyetlere de de-

ğinen Vali Demir-
yürek, büyük us-
tanın doğup bü-
yüdüğü toprakla-
rın kültür turizmi-
ne kazandırılması 
konusunda yapı-
lan çalışmalara 
önem verdiklerini 
ifade etti.
 Vatandaşlar 
da Vali Demiryü-
rek’in köylerini ziya-
ret etmesinden duy-
dukları memnuniyeti 
dile getirerek, yakın 

ilgisi ve desteği için 
teşekkür ettiler.
 Kırtıllar Köyü 
ziyaretinde köy muh-
tarı ve köy halkıyla 
hatıra fotoğrafı çek-
tiren Vali Demiryü-
rek, köyün kalkın-
ması ve ihtiyaçlarının 
giderilmesi için dev-
letin tüm imkanlarıy-
la destek vermeye 
devam edeceklerini 
belirtti. 
(HATİCE 
SÜRMELİ)

Vali Demiryürek, Neşet Ertaş’ın 
Köyünde Vatandaşlarla Buluştu

 Türk Mü-
hendisler Derneği 
heyeti, AK Parti Kır-
şehir Milletvekili 
Necmettin Erkan’ı 
Türkiye Büyük Mil-
let Meclisi’ndeki ma-
kamında ziyaret 
etti.
 Ziyarete 
Türk Mühendisler 
Derneği Başkanı 
Yaşar Yekebağcı ve 
dernek üyeleri katıl-
dı. Görüşmede mü-
hendislik alanındaki 
güncel çalışmalar, 
mesleki gelişim im-
kanları, sektörde ya-
şanan sorunlar ve 
çözüm önerileri ele 
alındı. 
 Ayrıca ülke 
genelinde mühen-
dislik mesleğinin iti-
barının artırılması, 
yeni mezun mühen-
dislerin istihdam ola-
naklarının genişletil-
mesi ve uluslararası 
rekabet gücünün ar-
tırılmasına yönelik 
öneriler değerlendi-

rildi.
 Ziyaretin 
ardından açıkla-
mada bulunan 
Milletvekili Nec-
mettin Erkan, şu 
ifadeleri kullandı:
 “Ziyaretimi-
ze gelen Türk Mü-
hendisler Derneği 
Başkanı Sayın Yaşar 
Yekebağcı ve de-
ğerli dernek üyeleri-
ni Gazi Meclisimizde 
ağırlamaktan mem-
nuniyet duydum. 
 Ülkemizin 
mühendislik alanın-
daki gelişmelere 
sundukları katkı ve 
nazik ziyaretleri do-
layısıyla kendilerine 
teşekkür ediyorum. 
 Mühendislik 
mesleği, kalkınma-
nın temel taşıdır. 
Alanın daha da güç-
lenmesi için üzeri-
mize düşen her 
türlü sorumluluğu 
yerine getirmeye 
devam edeceğiz.”
 Görüşmede 

ayrıca mühendisle-
rin çalışma şartları-
nın iyileştirilmesi, ni-
telikli projelerin teş-
vik edilmesi ve mes-
leki dayanışmanın 
artırılması gibi baş-
lıklar üzerinde de 
fikir alışverişi yapıl-
dı.
 Karşılıklı 
sıcak bir atmosfer-
de gerçekleşen gö-
rüşmenin, mühen-
dislik mesleğinin ge-
lişmesine katkı sağ-
layacak ortak çalış-
maların zeminini 
oluşturması bekle-
niyor.
 Dernek yet-
kilileri de nazik ka-
bulleri ve destekleri 
için Milletvekili 
Erkan’a teşekkür 
ederek, Türkiye’nin 
kalkınmasında mü-
hendislerin daha 
fazla rol alması ge-
rektiğine dikkat 
çekti. 
(HABER 
MERKEZİ)

Türk Mühendisler 
Derneği’nden Vekil 

Erkan’a Ziyaret

 Kırşehir’de vatandaşların koruyucu 
sağlık hizmetlerine erişimini kolaylaştıracak 
önemli bir yatırım hayata geçiriliyor. 
 Kırşehir Valisi Murat Sefa Demiryü-
rek, AK Parti Kırşehir Milletvekili Necmettin 
Erkan ve İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. Süley-
man Ersoy, yakın zamanda açılacak Sağlıklı 
Yaşam Merkezi’nde incelemelerde bulundu.
 Heyet, merkezin yürütülen çalışma-
larını yerinde değerlendirerek yetkililerden 
bilgi aldı. 
 Merkezin erken teşhis, kronik has-
talık takibi ve sağlıklı yaşam alışkanlıklarının 
geliştirilmesi gibi alanlarda hizmet vermesi 
hedefleniyor.
 Ziyaretin ardından açıklama yapan 
Milletvekili Erkan, “Merkezimiz vatandaşları-
mızın koruyucu sağlık hizmetlerine daha 
kolay erişimini sağlayacak önemli bir yatı-
rım. 
 Emeği geçen herkese teşekkür edi-
yor, Kırşehir’imize hayırlı olmasını diliyo-
rum,” ifadelerini kullandı.
 Vali Demiryürek de merkezin mo-
dern sağlık hizmetlerinin yaygınlaştırılması-
na katkı sağlayacağını belirtti. 
 İl Sağlık Müdürü Ersoy ise merkezin 
kısa süre içinde hizmete gireceğini açıkladı.
(MURAT BOR)

Kırşehir’e 
Yeni Sağlıklı 

Yaşam Merkezi
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 Kırşehir'de uzun yıllar idarecilik 
yaptıktan sonra üç yıl önce atandığı , il 
merkezinden uzak , bakir bir mevkide yer 
alan , yükseltisi,bitki örtüsü ve soğuğa 
yakın serin ,yağışlı iklimiyle adeta Karade-
niz 'i aratmayan şirin ilçesi Akçakent'te 
görev yapan çalışkan , becerikli ve çok de-
ğerli müdür arkadaşımız Fatih ilhan 'ın ıs-
rarlarına daha fazla dayanamadık;bu paza-
rı mütemadiyen medhini işittiğimiz / gör-
düğümüz Küçük Karadeniz Akçakent'i 
gezip görmeye hasrettik...

 Sekiz arkadaş şoförümüz Orhan At-
maca'nın idaresindeki Wolswagen marka 
minübüse oturduğumuzda saat 10'u geç-
mişti. Yol uzun ve güzergah zorluydu. 
Belki biraz da mahrumiyet bölgesiydi...
 Şapkalarımız ve hırkalarımız/ ba-
harlık montlarımız da yanımızdaydı. 
 Zira hava sıcak olursa ormanda ya-
pacağımız yürüyüş bir mezalime dönüşebi-
lirdi. Bulutlu veya yağışlı bir hava da hake-
za...
 Yarıya düşen depoya bir miktar 
destek vacip sayılırdı. En azından mazotu 
karşılamış olurduk. 
 Esasında, arkadaşların isimlendir-
mesiyle, Atmaca seyahatın usta şoförü 
Orhan kardeşimizin emeğinin maddi bir be-
delle ölçülemeceğini ,traktörün bile zor gi-
debileceği daracık tarla ve orman yolların-
daki kıvrak manevralarını gördükten sonra 
çok rahat bir biçimde ifade edebilirim.
 Çiçekdağ'a doğru , rüzgarın alıp 
arabaya doldurduğu ağır bir mandıra ko-
kusu burnumuzu titretirken, daracık kıv-
rımlı yolda ilerlerken "hayvancılığın ekono-
mik bakımdan ne kadar avantajlı" olduğu-
na dair fikirler havada uçuştu...
 Dulkadirli yoluna girince yol daha 
da daraldı.Arpalar bir karışı geçmek üze-
reyken kesilen yağmurun azizliğine uğra-

mış gibiydi .
 Sağda- solda, tek -tük işlenmiş 
arpa tarlalarında sap yok denecek kadar 
azdı.
 Daha önce sadece ismini duydu-
ğum Köylerin içinden/ yanından/yakının-
dan geçerken keşke imkan olsa da köy 
meydanındaki çeşmelerden kana kana 
temiz su içebilsem diye bir düşünce bir an 
Şimşek gibi parlayıp söndü...
 Hatta birkaç defa "Fatih bey bura-
ların suları güzel olur uygun bir çeşme ba-
şında biraz dursak da birkaç yudum su 
içsek" diye arzı istirhamda bulunduk fakat 
Fatih bey her defasında "pazara yetişme-
miz lazım sonra dururuz arkadaşlar!" diye 
defans uygulayınca boynumuz bükük kaldı 
nâçâr...
 Tosunburnu,Hamurluüçler,Hashö-
yük, Kartalkaya köylerinden sonra Dulka-
dirli merkez köyüne ulaştık.
 Solumuzda muntazam yapılı, Ame-
rika'nın Teksas eyaletinde yaşayan aşirete 

mensup köylülerin,bir ay kalmak için yap-
tırdıkları modern ve ilginç Dulkadir Kara-
isalı köyü,sağımızda Dulkadir Yarımkale 
köyleri de görülmeye değerdi. 
 Fakat bizim asıl menzilimiz olma-
dıkları için teğet geçmek mecburiyetinde 
idik .
 Dönüşte görmek üzere Dulkadir 
Yeraltı şehrinin yanından transit geçerek 
yol üstünde kâin Meşhur Ali Efendi'nin tür-
besinin bulunduğu Mahzenl köyünün ca-
misinde iki rekat mescid namazı kılıp 
İslam'a hizmet eden ulemaya dua edip 
yola revan olduk...
 Tabi bu esnada benzerlerini başka 
bölgedeki türbelerde yatan zevât hakkında 
da duymaya alıştığımız menkıbeleri dinle-
mekle kıfayet ettik...
 Madem ki halk kültüründe böyle 
şeyler caizdir(!).Hem,madem ki "Şeyh 
uçmaz mürid uçurur !" hakikati var öyley-
se bizim payımıza Merhum Mahzenli Ali 
Efendi 'nin Kıbrıs Savaşı'ndaki tasarrufları 
ile alakalı anlatılan kıssaları dinleyip sus-
mak düşer. 

 Nitekim biz de öyle yaptık. Müslü-
man ölülerimizi rahmetle anmak düsturu-
na bağlıyız neticede...
 Kösefakılı köyünden Yeşildere 'ye 
doğru döndük. Dereboyunca fındık ağaçla-
rı da dahil yeşilin binbir türünü müşahede 
etme imkanı bulduk Yeşildere köyünde. 
 Köyün içinden geçip ormanın orta-
sında yer alan küçük gölceğizin içindeki 
minik adacığa ulaşmak için kayalarla ilkel 
bir köprü yapıp üstünden geçtik.
 Arkamızda yemyeşil meşe ağaçla-
rıyla müzeyyen dağ manzaralı muhtelif fo-
toğraflar çekindik.
 Geldiğimiz güzergahı kullanarak 
Akçakent yoluna tekrar girdik. Şoförümüz 
hız tahdidini aşarak Akçakent'in büyük köy-
lerinden olan Polatlı' ya uçurdu... 
 Amacımız abdest alıp Fatih cami-
inde öğle namazı kılmak arkasından piknik 
malzemelerini yükleyip yeşilin maviyle bu-
luştuğu doğaya atmaktı... 
 Mihmandarımız Fatih bey önce pa-
zara gitmemizi önerince ona tabi olduk..
 Üstü kapalı pazar yerinde tek tük 
müşteriden daha ziyade kenardaki özel tez-
gah dikkatimizi celbetti...
 Yeni kesilmiş ve askıya asılmış 
koyun etleri sanki sebze meyve satılıyor 
gibi satılıyordu. 
 Benzerlerini TV 'deki belgesellerde 
gördüğümüz manzara pazarlarımızda gör-
meye alışık olduğumuz bir şey değildi.
 Tezgahın bir yanında et doğranır-
ken bir kenarında sac kavurma yapılıp 
ekmek arası dürüm satılıyordu. 
 Fatih hoca önceden adamlarla ko-
nuştuğu için beklemeye gerek kalmadı.

 Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi 
(KAEÜ) Tıp Fakültesi 
mezuniyet töreninde 
okulu başarıyla biti-
ren bazı öğrenciler, 
direniş sembolü kefi-
ye takıp pankart aça-
rak İsrail saldırıları al-
tındaki Filistin'e des-
teğini gösterdi.
 Ahi Evran 
Kongre ve Kültür 
Merkezi'nde düzen-
lenen törende, KAEÜ 
Tıp Fakültesinden 63 
öğrenci mezuniyet 
heyecanı yaşadı.
 Saygı du-
ruşunda bulunul-
ması ve İstiklal 
Marşı'nın okun-
masıyla başlayan 

törende konuşan 
KAEÜ Tıp Fakülte-
si Dekanı Prof. Dr. 
Ali Güneş, İsrail'in 
Gazze'deki saldı-
rılarında çok sayı-
da insanın yaşa-
mını yitirdiğine 
dikkati çekti.
 Filistin'de 
hekim ve sağlık çalı-
şanlarının öldüğünü 
vurgulayan Güneş, 
hasta veya yaralıla-
rın tedavilerinin ger-
çekleşmesine dahi 
izin vermeyen, sağlık 
kuruluşları, hastane-
ler ve tıbbi tüm 
alanlara zarar veren 
İsrail'i kınadı.
 Güneş, katli-
amlarda hayatını kay-

beden başta sağlık-
çılar olmak üzere 
tüm insanlara 
Allah'tan rahmet di-
ledi.
 Gerçekleş-
tirilen mezuniyet 
töreniyle ailelerin 
heyecanlarını ken-
dilerinin de pay-
laştığını dile geti-
ren Güneş, "Yeni 
mezunlar kutsal 
meslek olan he-
kimliğe adım ata-
cak. 
 Bugün onları 
hekim olarak vatana 
ve millete hizmet 
için mezun ediyoruz. 
6 yıllık zorlu eğitim 
süresince çocukları-
na destek olan aile-

lerimizi tebrik ediyo-
rum. 
 Değerli ho-
calarımızın eğitimle-
rini aksatmadan 
devam ettirdiği ve 
büyük emek verdiği 
gençler mezun oldu, 
hepinize teşekkür 
ediyorum. 
 Mezun öğ-
rencilerimize bun-
dan sonraki ha-
yatlarında ve mes-
leki çalışmaların-
da başarılar dili-
yorum." şeklinde 
konuştu.
 Dönem bi-
rincisi Saliha Yalçın 
Üneşi de kendisine 
destek olan ailesine, 
hocalarına ve arka-

daşlarına teşekkür 
etti. 
 Mezuniyet 
kütüğüne plaket 
çakan Üneşi'ye, 
Dekan Güneş tara-
fından şed kuşatıldı.
 Daha sonra 
63 öğrenciye mezu-
niyet belgeleri veril-
di.
 Bazı öğren-
ciler Filistin'e destek 
vermek amacıyla bo-
yunlarına Filistinlile-
rin direnişini sembo-
lize eden kefiye ta-
karken, bazıları da 
"Filistin'de bu yıl hiç-
bir tıbbiyeli hekim 
olamadı" yazılı pan-
kart açtı. 
KIRŞEHİR (AA)

Kırşehir'de tıp öğrencileri 
mezuniyet töreninde kefiye takıp 

pankart açarak Filistin'e destek verdi

 Kırşehir’de Nisan ayında meydana gelen ve birçok üre-
ticiyi olumsuz etkileyen zirai don olayına ilişkin üreticileri bilgi-
lendirmek amacıyla önemli bir toplantı gerçekleştirildi.
 Kırşehir Tarım ve Orman İl Müdürlüğü toplantı salonun-
da düzenlenen programa İl Müdür Yardımcısı Cengiz Karabulak, 
şube ve ilçe müdürleri, Atatürk Bahçe Kültürleri Merkez Araştır-
ma Enstitüsü uzmanları ile teknik personel katıldı. Toplantıda Ya-
lova Atatürk Bahçe Kültürleri Merkez Araştırma Enstitüsü uz-
manları tarafından katılımcılara kapsamlı bir eğitim verildi. 
 Eğitimde özellikle ceviz, elma ve üzüm başta olmak 
üzere çeşitli ürünlerde don zararının etkileri, don öncesi ve son-

rası alınması gereken tedbirler, korunma yöntemleri ile bakım 
uygulamaları hakkında detaylı bilgiler paylaşıldı.
 Uzmanlar sunumlarında, zirai donun tarımsal verim üze-
rindeki risklerine dikkat çekerek, erken uyarı sistemlerinin etkin 
kullanımı ve koruyucu önlemlerin zamanında uygulanmasının 
üretici kayıplarını en aza indireceğini vurguladı. Program sonun-
da katılımcıların soruları yanıtlanarak örnek uygulamalar, iyi 
tarım pratikleri ve bölgesel çözüm önerileri konusunda bilgi alış-
verişi yapıldı.
 Kırşehir Tarım ve Orman İl Müdürlüğü yetkilileri, üretici-
lerin bilgi düzeyini artırmak ve bilinçli müdahale kapasitelerini 
geliştirmek amacıyla bu tür bilgilendirme ve eğitim faaliyetleri-
nin önümüzdeki dönemde de devam edeceğini ifade etti. 

(FİLİZ ÖZ)

Kırşehir’de Zirai 
Don Bilgilendirme 

Toplantısı Düzenlendi

 Kırşehir İl Milli Eğitim Müdürlüğü, 
Halk Eğitimi Merkezleri Bilişim Ağı (HEMBA) 
üzerinden sunulan kurslardan bugüne kadar 
yaklaşık 3 milyon vatandaşın faydalandığını 
açıkladı.
 Konuya ilişkin müdürlükten yapılan 
bilgilendirmede, HEMBA’nın eğitimde tekno-
lojinin imkânlarını geniş kitlelere ulaştırdığı 
vurgulandı. 
Açıklamada şu ifadelere yer verildi:
 “Eğitim teknolojileri yoluyla eğitimin 
sınırlarını genişleterek bireylerin uzaktan eği-
tim yoluyla hayat boyu öğrenme imkânları-
na erişimlerini artırmak için kullanıma sunu-
lan HEMBA, çok geniş yelpazedeki kurslarıy-
la 3 milyon vatandaşa ulaştı.”
 Halk Eğitimi Merkezleri Bilişim Ağı 
üzerinden sunulan eğitim içeriklerinin, va-
tandaşların bilgi ve beceri gelişimine katkı 
sağladığı ifade edildi. 
 Uzaktan eğitim platformunun, özel-
likle farklı yaş gruplarındaki bireylerin mes-
leki, sosyal ve kültürel alanlarda kendilerini 
geliştirmelerine imkân tanıdığı belirtildi.

(SEVGİ ER)

HEMBA 
Kurslarından 

Yaklaşık 3 Milyon 
Kişi Yararlandı
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 Yalova Üni-
versitesi Yerel Yöne-
timler Progra-
mı'ndan mezun olan 
Ayhan, ailesinin ya-
şadığı Yenice'ye 
bağlı Kalkım belde-
sindeki Kırıklar kö-
yüne dönüş yaptı.
 Yaşıtlarının 
aksine beyaz yakalı 
olmayı değil, tarımın 
içinde yer almayı, 
ailesine destek, 
gençlere de örnek 
olmayı isteyen 
Ayhan, 1 yıl önce 
kolları sıvayarak üre-
time başladı.
 Kırıklar kö-
yündeki 13 dönüm 
arazide ailesiyle or-
ganik çilek yetiştiren 
ve kendisini bu 
alanda geliştiren 
Ayhan, ilerleyen yıl-
larda devlet desteği 
de alarak üretim ka-

pasitesini artırmayı 
hedefliyor.
 Gençlerin 
üretimin içinde yer 
alarak gelir elde ede-
bileceğini gösteren 
Ayhan, ailesi kasaba 
ve köylerde tarımla 
uğraşan ancak farklı 
iş imkanları nede-
niyle yüzünü şehre 
dönen gençlere de 
örnek oluyor.
"Gençler tarım ve 
hayvancılıkla uğ-
raşmak istemi-
yor”
 Özlem 
Ayhan, annesinin 
başladığı çilek üreti-
mini geçen yıl ken-
disinin devraldığını 
söyledi.
 Gençlerin 
köylerde yaşamak is-
temediklerini, iş im-
kanları nedeniyle 
şehre yöneldiklerini 

ifade eden Ayhan, 
"Özellikle bizim çev-
remizde gençler 
tarım ve hayvancı-
lıkla uğraşmak iste-
miyorlar. 
 Üniversiteyi 
bitirince anne, ba-
bamın yanına gel-
dim yardım etmek 
ve kendi işimin pat-
ronu olmak amacıy-
la. 
 Sonrasında 
gençlere örnek 
olmak, önlerini aça-
bilmek, onlara öz-
güven sağlayabil-
mek, bu işin yapıla-
bildiğini göstermek 
için işe koyuldum. 
 İlk başta 
zorlanıyorsun ama 
içine girdikten sonra 
her şey düzene giri-
yor. 
 İlk başta 'Ya-
pamayacağım' di-

yorsun ama sonra 
diyorsun ki 'yapabi-
liyormuşum, daha 
fazlasını yapayım'... 
Giderek daha fazla-
sını yapıyorsun." 
diye konuştu.
 Narin bir 
meyve olması nede-
niyle çilek üretimi-
nin zor olduğunu an-
latan Ayhan, "Çok 
fazla emek ve çaba 
istiyorlar. 
 Bunların kar-
şılığında çok güzel 
karşılık alıyoruz." 
dedi.
 Çilekte güz 
ve bahar dikimi yap-
tıklarını aktaran 
Ayhan, "Güz dikimi-
nin dezavantajı da 
var. Don olabiliyor. 
 Bu sefer 
ürünler zarar göre-
biliyor. 
 Dikim yap-
tıktan sonra çiçek-
lenmeye başlıyorlar. 
 İlk çiçekleri-
ni kesiyoruz ki kö-
küne gitsin gücü 
diye." ifadesini kul-
landı.
Üretim kapasite-
sini artırmak için 
devlet desteği 
almak istiyor
 Bir firmanın 
sağladığı destekle 
tarlada çilek üretimi 

için gerekli alt yapıyı 
kurduklarını belirten 
Ayhan, aynı firma-
nın ürettiği çilekleri 
satın aldığını, böyle-
ce pazar sıkıntısı ya-
şamadığını söyledi.
 Devlet des-
teğinden de yarar-
lanmak istediğini an-
latan Ayhan, "Ge-
rekli her yere gide-
rek bilgi alıyorum. 
 Aklımdaki 
her şeyi hayata ge-
çirmek istiyorum. 
 İnsanlar, 
'Ne kadar iyi, 
demek ki yapabili-
yor, devlet de arka-
sında.' diyebilsin is-
tiyorum.
 Devlet de 
arkamızda olduğu 
sürece bu işin peşini 
bırakacak değiliz. 
 Tüm imkan-
lar verildikten sonra 
daha iyisini yapmak 
istiyorum. " dedi.
 Genç giri-
şimcilere önerilerde 
bulunan Ayhan, söz-
lerini şöyle tamam-
ladı:
 "İlk başta 
korkabiliyoruz ben 
de korktum ama kor-
karak bir yere varıl-
mıyor. 
 Korkmadan, 
'yapabilirim' diyebil-

meli insan. 
 Bu düşün-
ceyle girdim işin 
içine. 
 Herkese di-
yorum 'Korkmayın, 
arkasında durun'. 
 İşin içine 
girdikten sonra her 
şeyin arkası geliyor. 

 Çevremde 
bana destek olan da 
var ön yargılı yakla-
şan da var. 
 Ön yargılı 
yaklaşanlara kulak 
asmıyorum. 
 Kötü sözle-
re kulak astıktan 
sonra bu işi yapa-

mazsınız çünkü öz-
güveniniz kırılır. 
 Ben aldırış 
etmiyorum. 
 Annem, 
babam, devlet ar-
kamda olduğu süre-
ce her işi başarabili-
rim. 
 İnsan ken

8'den Devam 
 Mucur 
Gençlik Spor İlçe Mü-
dürlüğü yetkilileri ko-
nuyla ilgili açıklama-
larında şu ifadelere 
yer verdi:
 “Etap Yarış-
maları Konya Yunus 
Emre Uyar Cimnas-
tik Salonu’nda 11 
ilin katılımıyla ger-
çekleştirilen Analig 
1. Etap müsabakala-
rını ilimiz erkek takı-
mı 4. olarak tamam-

lamış ve yarı finale 
çıkmaya hak kazan-
mıştır. 
 Cimnastik 
sporcusu Ali Kılıç 
ve antrenörümüz 
Ali Sertçelik’i teb
rik eder, başarıları-
nın devamını diler
iz.”
 Başarılı per-
formanslarıyla dik
kat çeken sporcu
lar, antrenörleri Ali 
Sertçelik’in rehberli-
ğinde disiplinli hazır-

lık süreçlerinin mey-
velerini toplamış 
oldu. 
 Cimnastik 
branşında yükselen 
başarı grafiği, ilçede 
sporun yaygınlaşma-
sına ve gençlerin 
spora yönelmesine 
katkı sağlamayı sür-
dürüyor.
 Mucur 
Gençlik ve Spor İlçe 
Müdürlüğü yetkilileri 
ayrıca, Analig müsa-
bakalarının genç 

sporcuların gelişimi 
açısından önemli bir 
fırsat sunduğunu 
vurgulayarak, yarı 
final etabında Kır
şehir’i en iyi şekil
de temsil edecekleri-
ne inandıklarını be-
lirtti.
 Kırşehir spor 
kamuoyunda sevinç-
le karşılanan başarı, 
aileler ve vatandaş-
lar tarafından da tak-
dirle karşılandı.
(SEVGİ ER)

 Bankacılık 
Düzenleme ve De-
netleme Kurumunun 
(BDDK) Mayıs 2025 
dönemine ilişkin 

"Türk Bankacılık Sek-
törünün Konsolide Ol-
mayan Ana Göster-
geleri" raporuna 
göre, sektörün aktif 

büyüklüğü 2024 so-
nuna göre 5 trilyon 
413 milyar 888 mil-
yon lira artarak 38 
trilyon 71 milyar 122 

milyon liraya ulaştı.
 Sektörün en 
büyük aktif kalemi 
olan krediler mayıs 
ayı itibarıyla 18 tril-
yon 943 milyar 996 
milyon lira, menkul 
değerler toplamı da 
6 trilyon 106 milyar 
840 milyon lira oldu. 
 Bu dönemde 
kredilerin takibe dö-
nüşüm oranı yüzde 
2,09 seviyesinde ger-
çekleşti.
 Bankaların 
kaynakları içinde en 
büyük fon kaynağı 
durumunda olan 

mevduat, 2024 so-
nuna göre yüzde 
16,9 artarak 22 tril-
yon 100 milyar 229 
milyon liraya çıktı.
 Aynı dönem-
de özkaynak toplamı 
yüzde 10,8 artışla 3 
trilyon 210 milyar 79 
milyon liraya ulaştı.
 Mayıs sonu 
itibarıyla sektörün 
dönem net karı 326 
milyar 475 milyon 
lira, sermaye yeterli-
liği standart oranı ise 
yüzde 17,5 olarak ka-
yıtlara geçti.
(AA)

8'den Devam 
 Güreşlerden 
önce müsabakayı ka-
zasız belasız bir şe-
kilde bitirmek için 
dua ettiğini kayde-
den Doğan, sözlerini 
şöyle tamamladı:
 "Bence yağlı 
güreşte güç çok 
önemli değil. 
 Çünkü 10 

dakika sonra rakiple-
rin gücü eşitleniyor. 
 2024'te 
güzel güreşler yap-
tım. 
 Geçtiğimiz 
yıl hız olarak yavaş-
tım. 
 Hızımı artır-
maya yönelik çalış-
tım. 
 Çekindiğim 

ya da karşılaşmak is-
temediğim kimse 
yok. 
 Herkesle so-
nuna kadar mücade-
le ederim. 
 Kendi güreş 
stilim dayanıklılığa 
yönelik. 
 Uzun güreş-
ler yapıp saldırmayı 
seviyorum. 

 Bunun 
avantajı olduğu gibi 
dezavantajı da var. 
 Saldırıp raki-
bini hızlı bir şekilde 
yenme şansın olu-
yor, yenemezsen ve 
güreş uzun sürerse 
efor sarf edip güç-
ten düşüyorsun.”
(ANADOLU 
AJANSI)

 AB Komisyo-
nu, Avrupa'nın 2050 
yılında iklim dostu 
kıta olabilmesi için 
hazırladığı ve sera 
gazı emisyonlarını 
düşürme hedeflerini 
içeren İklim Yasa-
sı'nda yapılacak de-

ğişiklikleri içeren tek-
lifini açıkladı.
 Teklife göre, 
üye ülkelerin 2040 yı-
lında net sera gazı 
emisyonlarını 1990 
yılındaki seviyelere 
kıyasla yüzde 90 dü-
şürme hedefi AB 

İklim Yasası'na dahil 
edilecek. 
 Böylece, 
emisyonları azaltma-
ya ve karbondan 
arınmaya yönelik ya-
tırımlar hızlanacak 
ve inovasyon arta-
cak.

 AB Komisyo-
nu, Avrupa sanayisi-
nin 2040 iklim hede-
fini yakalamasına yö-
nelik yeni yasal araç-
ları tasarlarken, ge-
rekli olabilecek es-
neklikleri dikkate ala-
cak. Bu kapsamda 
AB, gelişmekte olan 
ülkelerden karbon 
kredisi satın alarak 
2040 hedefinin ya-
kalanmasına katkı 
sağlayabilecek. 
 AB içinde 
uluslararası karbon 
kredileri 2036'dan iti-
baren sınırlı olarak 
kullanılabilecek.
 Söz konusu 
teklifin yürürlüğe gir-
mesi için AB ülkeleri 

ve Avrupa Parlamen-
tosu (AP) onayı ge-
rekiyor. 
 Halihazırda, 
AB, sera gazı emis-
yonlarını 2030'a 
kadar 1990 yılındaki 
seviyelere kıyasla 
yüzde 55 azaltmayı 
hedefliyor. 
 Son dönem-
de, AB’nin toplam 
sera gazı emisyonları 
1990 yılı seviyeleri-
nin yaklaşık yüzde 
40 altında bulunu-
yor. (AA)

8'den Devam
 İl Müftülüğü 
yetkilileri, yaz kurs-
larının çocukların ma-
nevi dünyalarını zen-
ginleştirmede önemli 
bir rol oynadığını be-
lirterek, böylesi an-
lamlı bir etkinliğe 
destek veren Gençlik 
Merkezi gönüllüleri-

ne teşekkür etti.
 Kırşehir 
Gençlik Merkezi ta-
rafından yapılan 
açıklamada ise Sevgi 
Merhamet Timi’nin 
yaz dönemi boyunca 
kent genelinde çeşit-
li sosyal sorumluluk 
ve gönüllülük faali-
yetlerine devam ede-

ceği ifade edildi. 
 Açıklamada, 
“Çocuklarımızın kal-
bine dokunmak, 
onlarla birlikte pay-
laşmak ve güzel 
anılar biriktirmek 
için çalışmalarımız 
aralıksız sürecek,” de-
nildi.
 Katılımcı ço-

cuklar ve aileleri ise 
program sonunda 
duydukları memnu-
niyeti dile getirerek, 
yapılan bu gönüllü 
katkıların kurs orta-
mını daha sıcak ve 
samimi kıldığını be-
lirtti.
(HATİCE 
SÜRMELİ)

8'den Devam   
 Karakoyun, 
Bandırmaspor'un 
ilçe için önemli oldu-
ğunu vurgulayarak, 
"Herkesin evinin 
içinde ya oğlunun ya 
da kızının odasında 
Bandırmaspor for-
ması vardır. 
 Bandırmas-
por büyük bir cami-
adır, onun için her-
kes bu takıma sahip 
çıkacak. 
 Nefes alan 
her Bandırmalı Ban-

dırmaspor'a sahip 
çıkmak zorundadır." 
dedi.
"Yönetim ve ta-
raftarlar birlik be-
raberlik içinde ola-
cak”
 Yeni sezon-
da teknik direktör 
Mustafa Gürsel'le 
yola devam edecek-
lerini belirten Kara-
koyun, teknik ada-
mın Bandırmas-
por'da başarılı oldu-
ğunu ve iki final oy-
nattığını hatırlattı.

 Başkan Ka-
rakoyun, büyük so-
rumluluk üstlendik-
lerini anlatarak, söz-
lerini şöyle tamam-
ladı: 
 "Bütün yö-
netim, bütün taraf-
tarlar birlik ve bera-
berlik içinde olacak. 
 Biz her 
zaman Bandırmas-
por'un taraftarıydık, 
şimdi yönetici olduk 
ama benim için yö-
netici de taraftar da 
aynıdır. Biz büyük bir 

aile olmak için yola 
çıktık, Bu da bizi ba-
şarıya götürecek bir 
yoldur. Güzel bir aile 
olmak başarı de-
mektir, başarı da 
şampiyonluğu geti-
rir. 
 Ne olursa 
olsun Bandırmaspor 
şampiyon olacaktır. 
 Ligin başın-
da konuştuklarımızı 
ligin sonunda ger-
çekleştirmek güzel 
bir şeydir."
(AA)

dini bildikten sonra 
her işi başarabiliyor. 
 Annem babam 
işin içindeydi ama 
benim çok gezme im-
kanım oluyor. 
 Herkesten akıl 
alabiliyorum, genç 
olunca her yere koştu-
rabiliyorsun.” (AA)

 SEVGİ MERHAMET TİMİ, YAZ KUR’AN KURSU 
AÇILIŞINDA ÇOCUKLARLA BULUŞTU

Analig Cimnastik Takımına Tebrik

Başpehlivan Kürşat Şevki Korkmaz'a 
göre Kırkpınar bu yıl zorlu geçecek

Bandırmaspor'un yeni sezonda hedefi şampiyonluk

Beyaz yaka yerine tarımı seçti, yöresinin 
en genç organik çilek üreticisi oldu

Bankacılık sektörünün net karı 
mayısta 326,5 milyar lira oldu

AB, 2040'ta sera gazı emisyonlarını
 yüzde 90 azaltmayı planlıyor
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 - "Yaklaşık 5 milyon metre-
kare yüzölçümü, 250 milyon nüfusu 
ve 2 trilyon dolarlık milli hasılası ile 
artık dünyada adından söz ettiren 
ve geleceği inşa etmeye aday bir 
Türk dünyası vardır”
 - AK Parti Genel Başkan Yar-
dımcısı ve Türk Devletleri ile İlişkiler 
Başkanı Kürşad Zorlu, "Yaklaşık 5 
milyon metrekare yüzölçümü, 250 
milyon nüfusu ve 2 trilyon dolarlık 
milli hasılası ile artık dünyada adın-
dan söz ettiren ve geleceği inşa et-
meye aday bir Türk dünyası vardır." 
dedi.
 Kırşehir Ahi Stadyumu'nda 
düzenlenen 7. Geleneksel Karaca-
kurt Türkmen Toyu'na katılan Zorlu, 
burada yaptığı konuşmada, yeni bir 
dünya düzeninin eşiğinde, farklı coğ-
rafyalarda farklı kaosları, savaş ik-
limlerini hep birlikte yaşadıklarını ve 
bölgede istikrarsızlık arayışlarının bir 
takım çevreler tarafından tetiklen-
mek istendiğini söyledi.
 Böyle bir ortamda, güçlü li-
derlik, tutarlı bir dış politika ile Tür-
kiye'nin, bölgesinde güven veren, 
toplumuyla bütünleşerek çok önemli 
bir noktaya geldiğini ifade eden 
Zorlu, yüzde 21'lerde olan savunma 
sanayisinin millilik ve yerlilik oranı-
nın yüzde 80'ler seviyesine ulaştığı-
nı belirtti.
 Bu gelişmelerin bütün Türk 
dünyası için önemli bir kazanım ha-
line geldiğini vurgulayan Zorlu, 
şöyle konuştu:
 "Yaşadığımız bu son dö-
nemde, Türk dünyasında yeni bir 
uyanış gerçekleşmektedir.
  2021 yılında İstanbul Zir-
vesi'nde, daha önce Türk Konseyi 
adını alan Türk devletlerinin birlikte-
liği, o teşkilat Türk adını almış, Türk 
Devletleri Teşkilatı haline gelmiştir. 
Bugün Türkiye ile birlikte 7 Türk 
devletimiz hamdolsun uluslararası 
arenada, ekonomisiyle, dünyanın ilk 
10 ekonomik birlikteliğinden birisi ol-
maya adaydır, bu yolda hızla ilerle-
mektedir.   
 Yaklaşık 5 milyon metreka-
re yüzölçümü, 250 milyon nüfusu 
ve 2 trilyon dolarlık milli hasılası ile 
artık dünyada adından söz ettiren 
ve geleceği inşa etmeye aday bir 

Türk dünyası vardır."
 Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan'ın tensipleriyle 23 
Şubat'ta AK Parti bünyesinde Türk 
Devletleri ile İlişkiler Başkanlığının 
tesis edildiğini anımsatan Zorlu, sa-
dece Türk devletleriyle ilişkiler 
değil, Türk dünyasında, soydaş ve 
akraba toplulukların derdiyle dertle-
nen, onların sesi olmaya aday bir 
vizyonla kurulduğunu anlattı.
 Büyük Türk dünyasının 
önemli parçalarından birisinin de 
bugün bir araya geldikleri etkinliğin 
ev sahibi olan, bu ruhu yaşatan Ka-
racakurt Türkmen kardeşleri oldu-
ğuna dikkati çeken Zorlu, şunları 
kaydetti:
 "Onlar yeri gelmiş Selçuk-
lu'nun akıncıları, yeri gelmiş Os-
manlı'nın sancağı, yeri gelmiş Cum-
huriyet'in omurgasını oluşturan ses 
olmuşlardır. Dolayısıyla bu hepimize 
büyük bir sorumluluk yüklemekte-
dir. Bu sorumluluk, gittiğimiz her sa-
hada birlik ve beraberliğimizi güç-
lendirmek ve taçlandırabilmek ülkü-
sü olmalıdır. Bizim iç cephemizi tah-
kim etme ve yaşanabilecek bütün 
karşı duruşlara karşı hazırladığımız 
bu birliktelik projesi de esasında 86 
milyon vatandaşımızın yanı sıra işte 
bu kültürel hafızanın da birlikteliği 
demektir. 
 Rabb'im yar ve yardımcımız 
olsun, hep birlikte doğru bir nokta-
ya taşıyacağımıza inanıyoruz."
Kırşehir'e yapılan yatırımlardan da 
bahseden Zorlu, kente yapılacak 
tüm proje ve çalışmalara destek ola-
cağını, omuz vereceğini aktardı.
 Kırşehir Valisi Murat Sefa 
Demiryürek ise Anadolu'nun farklı 

coğrafyalarından ve şehirlerinden 
gelen tüm Türkmenlere teşekkür 
etti.
 Ay yıldızlı al bayrağın gölge-
sinde seslenmenin bahtiyarlığı içeri-
sinde olduklarını dile getiren Demir-
yürek, sözlerini şöyle sürdürdü:
"Ahi Evran'dan Aşıkpaşa'ya, Caca-
bey'den Neşet Ertaş'a bu topraklar 
Türklük için çok kıymetli isimler ye-
tiştirmiştir. Bu topraklarda onların 
maneviyatları vardır. O yüzden bu 
topraklar Türklük ve hepimiz için 
çok kıymetlidir. Çevremiz ateş topu, 
Orta Doğu, Kafkaslar bir tarafımızda 
da Balkanlar var. Dünyanın en zor 
coğrafyası bu coğrafya.
  Bizim otağımız, çadırımız 
dört yol ağzında, herkesin gözünün 
olduğu bir noktadayız. Biz kendi içe-
rimizde birlik düzenimizi sağladıkça, 
dünyada yenemeyeceğimiz hile yok-
tur. Çünkü bu aziz millet, bu necip 
millet, tarih sahnesine çıktığı gün-
den bu güne Cenabıallah'ın lütfu ile 
kendi sancağı altında hür ve bağım-
sız yaşamıştır. İlelebet hür ve ba-
ğımsız yaşamaya iman etmiştir."
 AK Parti Kırşehir Milletvekili 
Necmettin Erkan ve AK Parti Kırşe-
hir İl Başkanı Seher Ünsal'ın da ko-
nuştuğu etkinlikte, Karacakurt Türk-
men Köyleri Derneği Başkanı Serdar 
Güneş tarafından konuşmacılara he-
diye takdim edildi.
 Toy kapsamında katılımcılar, 
alandaki çadırları ve sergilenen 
Türkmen geleneğine ait ürünleri in-
celedi.
 Zorlu, AK Parti Kırşehir İl 
Başkanlığını da ziyaret ederek, par-
tililerle bir araya geldi.
KIRŞEHİR (AA)

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı 
Zorlu’nun, Kırşehir ziyareti

 Kırşehir Ticaret ve Sanayi Odası, 
hayvancılık sektöründe faaliyet gösteren iş-
letmelerin uzun süredir gündeminde olan ya-
bancı çoban ve sürü yöneticisi istihdamına 
yönelik çalışma izni sürecini resmen başlat-
tı.
 Yapılan resmi açıklamaya göre, Kır-
şehir genelindeki hayvancılık işletmeleri, ih-
tiyaç duydukları nitelikli iş gücünü temin 
edebilmek için başvurularını gerçekleştirebi-
lecek. 
  düzenleme sayesinde özellikle bü-
yükbaş ve küçükbaş hayvancılıkla uğraşan 
işletmelerin sürü yönetimi ve üretim süreç-
lerinde önemli kolaylık sağlanması hedefle-
niyor.
 Kırşehir Ticaret ve Sanayi Odası ta-
rafından yapılan bilgilendirmede, sektörde 
yaşanan iş gücü açığını kapatmak ve verim-
liliği artırmak amacıyla başlatılan bu uygula-
manın, yerel ekonomiye ve üretime olumlu 
katkılar sunacağı ifade edildi.
 Başvuru sürecine katılmak isteyen 
işletme sahiplerinin, gerekli evrakları eksik-
siz şekilde hazırlayarak başvurularını belirle-
nen takvim içerisinde tamamlamaları gere-
kiyor. Çalışma izni başvurusu için hazırlana-
cak belgeler ve izlenmesi gereken adımlar, 
Ticaret ve Sanayi Odası’nın resmi internet 
sayfasında ayrıntılı biçimde paylaşıldı.
Kırşehir Ticaret ve Sanayi Odası yetkilileri ta-
rafından yapılan açıklamada şu ifadelere yer 
verildi:
 "Hayvancılık işletmelerimizin nitelikli 
iş gücüne erişimini kolaylaştırmak amacıyla 
yabancı uyruklu çoban ve sürü yöneticileri-

nin çalışma izni başvuru süreci yürürlüğe 
alınmıştır. Başvuruların zamanında ve eksik-
siz yapılması, işletmelerimizin üretim faali-
yetlerini aksamadan sürdürebilmeleri açısın-
dan büyük önem taşımaktadır."
 Başvuru yapmak isteyen işletme sa-
hipleri, Kırşehir Ticaret ve Sanayi Odası’nın 
resmi web adresinden tüm detaylara ulaşa-
biliyor. Web sayfasında; başvuru koşulları, 
gerekli belgeler, izlenecek prosedür ve baş-
vuru formu gibi bilgilere yer veriliyor.
 Başvuru ve detaylı bilgi için Kırşehir 
Ticaret ve Sanayi Odası Resmi Web Sayfası-
nı ziyaret ediniz. (FİLİZ ÖZ)

Kırşehir’de yabancı 
çoban başvuruları başladı

 Kırşehir Tarım ve Orman İl Müdür-
lüğü, hasat sezonunun başlamasıyla birlikte 
il genelindeki tarım arazilerinde yürütülen 
saha çalışmalarına hız verdi. Özellikle bu dö-
nemde verimlilik, kalite ve güvenlik kriterle-
rinin en üst seviyede tutulması amacıyla 
geniş kapsamlı incelemeler aralıksız sürdü-
rülüyor.
 Bu doğrultuda, Koordinasyon ve Ta-
rımsal Veriler Şube Müdürlüğü ekipleri ile 
Boztepe İlçe Tarım ve Orman Müdürlü-
ğü’nde görevli teknik personeller, üretim 
alanlarında birebir incelemeler yaparak bi-
çerdöver faaliyetlerini yerinde değerlendiri-
yor. 
 Sahadaki denetimlerde dane kaybı 
oranlarının minimize edilmesi, verim değer-
lerinin kayıt altına alınması ve biçerdöverle-

rin tüm güvenlik önlemlerine uygun şekilde 
çalışması öncelikli gündem maddeleri olarak 
öne çıkıyor.
 Yetkililer tarafından yapılan açıkla-
mada, biçerdöver operatörlerinin dikkatle 
bilgilendirildiği, üreticilerin sorularının yerin-
de yanıtlandığı ve karşılaşılan olası aksaklık-
lara anında müdahale edildiği vurgulandı. 
Hasat sürecinin düzenli ve sağlıklı ilerlemesi 
için kontrollerin sezon boyunca devam ede-
ceği bildirildi.
 Kırşehir Tarım ve Orman İl Müdür-
lüğü, yürütülen çalışmalara ilişkin yaptığı de-
ğerlendirmede, “Tüm üreticilerimize bere-
ketli, kazasız ve verimli bir hasat sezonu di-
liyoruz. Üretimin her aşamasını titizlikle 
takip etmeyi sürdüreceğiz.” ifadelerine yer 
verdi. (SEVGİ ER)

SAHA ÇALIŞMALARI
 İL GENELİNDE

 ARALIKSIZ DEVAM EDİYOR

 ASELSAN ile 
Cumhurbaşkanlığı 

Savunma Sanayii 
Başkanlığı arasında 

Yeni Nesil Ağ Tabanlı 
Askeri Haberleşme 
Sistemleri'nin tedari-
kine yönelik tutarı 
71 milyon 886 bin 
91 dolar olan sözleş-
me imzalandı.
İstanbul
 ASELSAN, 
Kamuyu Aydınlatma 
Platformuna (KAP) 
yaptığı açıklamada, 
yeni iş ilişkisini du-
yurdu.
 Açıklamada, 

"ASELSAN ile Türki-
ye Cumhuriyeti Cum-
hurbaşkanlığı Sa-
vunma Sanayii Baş-
kanlığı arasında Yeni 
Nesil Ağ Tabanlı As-
keri Haberleşme Sis-
temleri'nin tedariki-
ne yönelik 71 milyon 
886 bin 91 dolar tu-
tarında sözleşme im-
zalanmıştır.
  Söz konusu 
sözleşme kapsamın-
da teslimatlar 2025 

ve 2028 yılları ara-
sında gerçekleştirile-
cektir." ifadelerine 
yer verildi. (AA)

ASELSAN'dan 71,9 milyon dolarlık sözleşme
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 Türkiye genelinde yaklaşık 
4 milyon emekliyi doğrudan ilgilen-
diren en düşük emekli maaşı düzen-
lemesi için gözler 3 Temmuz’da 
açıklanacak olan haziran ayı enflas-
yon verilerine çevrildi. 
 Kırşehir’de de binlerce 
emekli, kök maaşlarının artması ve 
yaşam standartlarının bir nebze 
olsun iyileşmesi umuduyla hüküme-
tin atacağı adımları bekliyor.
ZAM ALAMAYACAK OLANLAR 
İÇİN YASAL DÜZENLEME PLAN-
LANIYOR
 Mevcut düzenlemeye göre 
kök maaşı 14 bin 469 TL’nin altında 
kalan emekliler, temmuz ayında 
açıklanacak enflasyon farkından ya-
rarlanamıyor. Bu nedenle özellikle 
Kırşehir’de asgari emekli maaşı ile 
geçinmeye çalışan yüzlerce vatan-
daşın mağdur olmaması için, hükü-
metin yasal düzenleme hazırlığında 
olduğu öğrenildi.
 Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Vedat Işıkhan, Beştepe’de 
yapılan Kabine toplantısının ardın-
dan yaptığı açıklamada, enflasyon 
farklarının netleşmesinin hemen ar-
dından Hazine ve Maliye Bakanı 

Mehmet Şimşek ve Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Cevdet Yılmaz ile görüşe-
ceklerini belirtti. Bakan Işıkhan, “3 
Temmuz’da haziran ayı enflasyon ra-
kamı belli olduğunda, yılın ilk 6 
ayındaki toplam TÜFE de ortaya çı-
kacak. Konuyu hızla değerlendirip 
gerekli rakam Meclis’e sunulacak. 
Nihai karar Türkiye Büyük Millet 
Meclisi’ne aittir” ifadelerini kullandı.
ZAM SENARYOLARI NETLEŞME-
YE BAŞLADI
 Mayıs sonu itibarıyla açıkla-
nan verilere göre 5 aylık enflasyon 
farkı yüzde 15,09 oldu. Haziran 
ayında enflasyonun yüzde 1,5 civa-
rında gerçekleşmesi halinde memur 
ve memur emeklisi ile SSK ve Bağ-
Kur emeklilerinin zam oranının 
yüzde 16,81’e yükselmesi bekleni-
yor.
 Bu oran gerçekleşirse en 
düşük emekli maaşı 16.901 TL dü-
zeyine çıkacak. Ancak kulislerde 
daha yüksek artış senaryoları da ko-
nuşuluyor. Hükümete yakın kaynak-
lara göre, sosyal refah düzenlemesi 
kapsamında yapılabilecek olası zam 
seçenekleri şöyle:
 Yüzde 20 zam durumunda 

maaş: 17.363 TL
Yüzde 25 zam durumunda maaş: 
18.086 TL
Yüzde 30 zam durumunda maaş: 
18.810 TL
Bu rakamların yanı sıra en düşük 
maaşın seyyanen artışla daha yük-
sek bir düzeye çekilmesi formülü de 
gündemde tutuluyor.
EMEKLİLER ENDİŞELİ VE UMUTLU
Kırşehir emekliler konuyla ilgili yap-
tıkları değerlendirmede, düşük ma-
aşlı emeklilerin bir süredir temel ih-
tiyaçlarını dahi karşılamakta güçlük 
çektiğini ifade etti. 
 Emekliler, artışın yalnızca 
enflasyon oranında değil, reel alım 
gücünü yükseltecek şekilde yapıl-
ması gerektiğinin altını çizerek, “En 
düşük maaşın insanca yaşam düze-
yine yükseltilmesi artık bir zaruret,” 
açıklamasında bulundu.
 Öte yandan Çalışma Bakanı 
Vedat Işıkhan, toplu sözleşme süre-
cine ilişkin de bilgi verdi. Kamu işçi-
lerini ilgilendiren görüşmelerde 
sona gelindiğini kaydeden Bakan 
Işıkhan, “Kamu Çerçeve Protokolü 
kapsamında sendikalara son teklifi-
mizi bu hafta sunacağız. Makul bir 
noktada anlaşma sağlanacağına ina-
nıyorum” dedi.
 TÜİK’in 3 Temmuz sabahı 
açıklayacağı haziran ayı enflasyon 
verileri, hem Kırşehir’de hem Türki-
ye genelinde emekli maaşlarının ge-
leceği için kritik bir dönüm noktası 
olacak. Nihai zam oranının kesinleş-
mesiyle birlikte, yeni maaş tutarları-
nın kısa sürede hesaplara yansıtıl-
ması planlanıyor.
 Emekliler, maaş düzenleme-
sine ilişkin yasal teklifin Meclis’ten 
geçmesi için sürecin hızlandırılması-
nı talep ediyor.
(FİLİZ ÖZ)

En düşük emekli maaşı için kritik bekleyiş: 
Kırşehir’de binlerce emekli zam umudunda

ESAS NO : 2015/8 Esas
DAVALILAR : 1- AYŞE MALİKE ARMAN 
(542***992)
2- FATMA MEBRUKE ERDİL 
(383***428)
3- EMİNE FATMA ERDİL (383***210)
4- CEM ERDOĞAN (422***580)
5- MUSTAFA ARMAN (542***838)
6- HATİCE MEHLİKAPEKKİP 
(197***594)
7- NECİP ARMAN (168***008)
8- VELİ ARMAN (168***008)
9- ELİF ARMAN (168***390)
10- KENAN GÜRER (177***526)
Davacı tarafından aleyh�n�ze açılan Ka-
dastro (Tesp�te İt�raza İl�şk�n) davasının 
yapılan yargılamasında;
Mahkemen�zce dava d�lekçes�nde bel�r-
t�len adres�n�ze duruşma gününü b�ld�r�r 
davet�ye çıkarılmış olup, adres�n�zden 
ayrıldığınız gerekçes�yle tebl�gat yapıla-
mamıştır. Adres araştırmasından da b�r 
net�ce alınamadığından dava d�lekçes� 
�lanen tebl�ğ�ne karar ver�lm�şt�r.
Dava D�lekçes� yer�ne geçerl� olmak üze-
re �lanen tebl�ğ olunur.

T.C.
KIRŞEHİR KADASTRO 

MAHKEMESİNDEN
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   - Sivas, Yoz-
gat, Kırşehir ve 
Nevşehir'de beledi-
ye, sivil toplum ku-
ruluşları ve vatan-
daşlar, Hazreti Mu-
hammed'in karikatür 
çizimini yayımlayan 
dergiye tepki göster-
di.
 Sivas Beledi-
yesinin sosyal med-
ya hesabından yapı-
lan açıklamada, çir-
kin karikatür ve bu 
saygısızlığa öncülük 
eden sözde mizah 
dergisinin en güçlü 
şekilde kınandığı be-
lirtildi.
 Bu milletin 
inancına saygısızlığın 
asla kabul edilmeye-
ceği vurgulanan 
açıklamada, "Pey-
gamberimize dil 
uzatmak, sadece 
Müslümanların değil, 
insanlık vicdanının 
da yaralanmasıdır.   
 Düşünce ve 
basın özgürlüğü, top-
lumsal barışı zedele-
yen, dini değerlere 
saldıran ve milyon-
larca Müslümanın 
kalbini inciten böyle-
si ahlaksız girişimle-
rin zırhı olamaz." ifa-
deleri kullanıldı.

- Yozgat
 Türkiye 
Gençlik Vakfı 
(TÜGVA) Yozgat İl 
Temsilciliği öncülü-
ğünde Çapanoğlu 
Büyük Cami önünde 
basın açıklaması ya-
pıldı.
 Cami önün-
de toplanan grup 
adına açıklama 
yapan TÜGVA İl Tem-
silcisi Ubeydullah 
Şahan, dergide ya-
yımlanan karikatü-
rün sadece Müslü-
manları değil, tüm 
vicdan sahibi insan-
ları yaraladığını ve 
bu tür yayınların 
inançlara yönelik 
açık saldırı olduğunu 
belirtti.

 Söz konusu 
yayını kınadıklarını 
vurgulayan Şahan, 
bu tür girişimlerin 
karşısında duracak-
larını kaydetti.
- Kırşehir
 Diyanet-Sen 
Kırşehir Şube Başka-
nı Mehmet Öztürk, 
yazılı açıklamasında, 
derginin ahlaksız ya-
yınının kabul edile-
mez olduğunu dile 
getirdi.
 Müslüman-
ların en büyük değe-
rine dil uzatan bu çir-
kin ve aşağılık saldı-
rıyı lanetlediklerini 
kaydeden Öztürk, 
Peygambere hakare-
tin milyarlarca Müs-
lümanın kalbine ve 

vicdanına saldırı ol-
duğunu aktardı.
- Nevşehir
 Nevşehir'de 
çeşitli sivil toplum ku-
ruluşlarının temsilci-
leri ve vatandaşlar, 
Nevşehir Külliyesi 
Hacı Süleyman Köy-
başı Camisi önünde 
toplandı.
 Ellerinde çe-
şitli afişler taşıyan 
grup adına açıklama 
yapan Mustafa 
Gençtürk, İslami de-
ğerlere karşı siste-
matik şekilde yürü-
tülen saldırı ve ha-
karetlerin, mizah 
veya özgürlük adı al-
tında meşrulaştırıl-
mayacağını söyledi.
 Kirli kalem-

lerin temiz hakikat-
leri karalama arzu-
sunun mesnetsiz ha-
yalden ibaret oldu-
ğunu vurgulayan 
Gençtürk, "Bu dü-
şüncelere sahip 
olanlar bilmelidir ki 
hiç kimse Peygam-
ber Efendimize ha-
karet edemez, ettir-
meyiz. 
 Peygamberi-
miz, şerefimizdir, 
onurumuzdur. Ülke-
mizde, inancımıza, 
imanımıza söven hiç-
bir güruh faaliyetine 
devam etmemelidir. 
Bunu sağlayacak 
olan merci ise elbet-
te ki devlet ricalimiz-
dir." diye konuştu.
(AA)

İç Anadolu'da Hazreti Muhammed'in
 karikatür çizimini yayımlayan dergiye tepki

 Türkiye genelinde milyonlarca va-
tandaş, bugün açıklanacak enflasyon veri-
lerine kilitlenmiş durumda.
  Memur ve emekli maaşlarına yapı-
lacak zammın yanı sıra, akaryakıt ürünlerin-
den alkollü içeceklere, sigaradan bedelli as-
kerlik ücretine kadar geniş bir yelpazede 
fiyat artışları bekleniyor. Kırşehir’de de va-
tandaşlar, art arda gelen zamların geçim sı-
kıntısını daha da derinleştireceğini ifade edi-
yor.
 Özellikle akaryakıt fiyatlarında Özel 
Tüketim Vergisi (ÖTV) kaynaklı artışların 
otomatik olarak devreye girmesi gündem-
de. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın aksi bir karar almaması halinde, zam-
lar en kısa sürede pompaya ve raflara yan-
sıyacak.
  Tahminlere göre, 6 aylık Yurt İçi 
Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE) artış oranının 
yüzde 14,61 seviyesinde açıklanması halin-
de, litre başına benzine 2 lira 10 kuruş, mo-
torine 1 lira 97 kuruş, LPG’ye ise 1 lira 61 
kuruş zam gelmesi bekleniyor.
 Kırşehir’de taksici esnafı ve nakliye 
sektörü temsilcileri, “Zaten mevcut fiyatlar-
la çalışmakta zorlanıyoruz. Yeni zamla bir-
likte araçlarımızın deposunu doldurmak 
daha da güç hale gelecek,” diyerek tepkile-
rini dile getirdi. 
 Akaryakıta gelen zamların başta 
sebze-meyve nakliyesi olmak üzere birçok 
kaleme zincirleme etki yapacağı belirtiliyor.
SİGARA VE ALKOLLÜ İÇECEKLERDE 
DE SERT ARTIŞ
 Bir diğer dikkat çeken zam kalemi 
sigara paketleri olacak. Sektör kaynaklarına 
göre, sigara fiyatlarına paket başına 8 ile 
10 lira arasında artış yansıyacak.
  Kırşehir’de tütün ürünleri satan es-
naflar, satışların son aylarda ciddi oranda 
düştüğünü, yeni zamlarla birlikte tiryakile-
rin alışkanlıklarını daha da sınırlayacağını 

ifade ediyor.
 ÖTV artışı alkollü içecekleri de kap-
samına alıyor. Özellikle rakıda önemli bir 
fiyat sıçraması bekleniyor. Halen bir litre 
rakı için uygulanan 1.365,72 liralık ÖTV, Yİ-
ÜFE tahminleri doğrultusunda 199,5 lira ar-
tarak 1.565 liraya yükselecek.
  Böylece yüzde 45 alkol oranına 
sahip bir litre rakının yalnızca ÖTV tutarı 
704 lirayı bulacak.
65 YAŞ AYLIĞI VE BEDELLİ ASKERLİK 
ÜCRETİ DE YÜKSELİYOR
 Bugün açıklanacak veriler, memur 
ve emekli maaşlarının yanı sıra, 65 yaş aylı-
ğı, engelli maaşı, kıdem tazminatı tavanı ve 
bedelli askerlik ücretini de etkileyecek. Sos-
yal yardım alan binlerce Kırşehirli vatandaş, 
enflasyon oranına bağlı artış oranlarını me-
rakla bekliyor.
 Ocak-Mayıs döneminde Yİ-ÜFE 
yüzde 12,92 olarak gerçekleşmişti. Haziran 
ayında yüzde 1 ila 2 arasında artış olacağı 
tahmin ediliyor. Böylece 6 aylık Yİ-ÜFE’nin 
yüzde 14,61’e ulaşması bekleniyor. Bu 
oranlar, zamların temel dayanağını oluştu-
ruyor.
VATANDAŞ ENDİŞELİ
 Kırşehir şehir merkezinde mikrofon 
uzattığımız emekliler ve dar gelirli aileler, 
üst üste gelen zamların yaşam koşullarını 
ağırlaştırdığını, sabit gelirle geçinmenin her 
geçen gün zorlaştığını ifade etti. 
 Esnaf odaları da enerji ve taşıma 
maliyetlerindeki artışın üretimden peraken-
deye her aşamada zamları tetikleyeceğini 
dile getiriyor.
 Bugün Türkiye İstatistik Kurumu ta-
rafından saat 10.00’da açıklanacak enflas-
yon rakamlarının ardından resmi oranlar 
netleşecek. ÖTV düzenlemesi otomatik ola-
rak devreye girecek ve zamlar kısa sürede 
tabelalara ve etiketlere yansıyacak.
(ANADOLU AJANSI)

Akaryakıttan sigaraya zam yağmuru kapıda

Enflasyon beklentisi 
Kırşehir’i de 

tedirgin ediyor

 Mersin'de 2 bin 450 günübirlik da-
ire ve 160 konaklama tesisinde denetim ya-
pıldı. İl Emniyet Müdürlüğünün açıklaması-
na göre, Asayiş Şubesi ekipleri, sahil kesi-
mindeki günübirlik kiralanan evler ile ko-
naklama tesislerine yönelik çalışma yaptı.
Çalışma kapsamında 2 bin 450 günübirlik 
ev ve 160 konaklama tesisini kontrol eden 
ekipler, 3 bin 675 kişiyi Genel Bilgi Toplama 
(GBT) yöntemiyle sorguladı.
 Uygulamada, günübirlik kiralanan 6 
dairenin sahibi hakkında "usulsüz konakla-
ma faaliyeti", 3 konaklama tesisi hakkında 
"anlık veri göndermeme", 5 işletme hakkın-
da da "kapalı alanda tütün mamulleri kulla-
nımı" gerekçesiyle işlem yapıldı.Bir spa mer-
kezindeki denetimde ise 4 yabancı uyruklu 
kadının masöz olarak kayıtsız çalıştırıldığı 
belirlendi. İl Göç İdaresine sevk edilen ka-
dınlar, işlemlerinin ardından sınır dışı edildi.          
               (ANADOLU AJANSI)

Mersin'de 2 bin 450 günübirlik 
ev ve 160 konaklama tesisi denetlendi
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 Gerçekleşti-

rilen olağanüstü 

genel kurulun ardın-

dan Bandırmas-

por'un yeni başkanı 

seçilen Murat Kara-

koyun, sezon öncesi 

çalışmalara ilişkin 

Onur Göçmez Tesis-

leri'nde yönetimle 

bir araya geldi.

 Karakoyun, 

Bandırmaspor'un 

büyük bir camia ol-

duğunu belirterek, 

Onur Göçmez'den 

devraldıkları görevi 

daha da ileri götür-

meyi hedeflediklerini 

belirtti.

 Başarılı bir 

sezonu geride bırak-

tıklarını ve Bandır-

maspor'un bayrağını 

yere düşürmeyecek-

lerini dile getiren Ka-

rakoyun, şöyle ko-

nuştu: “Takımımız 

final maçına kadar 

16 maç hiç yenilme-

miş, finalde de uzat-

mada yediğimiz ha-

talı bir golle yenil

dik. 

 Bandırmas-

por'un hakkını ilk 

maçtan itibaren ko-

ruyacağız ve şampi-

yon olacağız. 

 Bizim hede-

fimiz belli, bu işi bu-

raya kadar getirdik, 

takımımızı asla aşağı 

sıralarda ya da küme 

düşme sıralarında 

tutmayacağız. 

 Biz şampi-

yon olacağız çünkü 

takımımız devam edi-

yor. 

 5-6 takviye 

oyuncu alacağız. 

 Eksiklerimizi 

biliyoruz, kesinlikle 

süper lige çıkacağız.  

 Hedef şam-

piyonluktur. "

"Nefes alan her 

Bandırmalı Ban-

dırmaspor'a sahip 

çıkmak zorunda-

dır"

 İş insanları-

nın Bandırmaspor'a 

destek vermeleri ge-

rektiğini ifade eden 

Karakoyun, "Burada 

iş yapan arkadaşlar 

Bandırmaspor'a des-

tek vermeyi atlama-

sınlar, atlarlarsa so-

nucuna da herkes 

katlanır.

 Ben ve 

benim yönetimim bu 

takıma nasıl sahip 

çıktıysa burada 

ekmek yiyenlerin de 

bu takıma sahip çık-

ması gerekiyor." diye 

konuştu.

 Kırşehir 
Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü’ne bağlı 
Gençlik Merkezi’nin 

gönüllü ekiplerinden 
Sevgi Merhamet 
Timi, Kırşehir İl Müf-
tülüğü tarafından dü-

zenlenen Yaz Kur’an 
Kursu açılış progra-
mına anlamlı bir des-
tek verdi. 

 Gençlik Li-
derleri ile birlikte 
kurs açılışına katılan 
gönüllüler, çocukla-

rın yüzlerinde tebes-
süm oluşturmak ve 
programa manevi bir 
heyecan katmak 
amacıyla çeşitli et-
kinlikler gerçekleştir-
di.
 Program kap-
samında öğrencilerle 
sohbet eden Gençlik 
Liderleri, kurs süre-
since çocukların sa-
dece dini bilgilerle 
değil, aynı zamanda 
değerler eğitimi ve 
sosyal faaliyetlerle 
de destekleneceğini 
vurguladı. 
 Sevgi Mer-
hamet Timi üyeleri, 
açılışta minik kursi-
yerlere ikramlarda 
bulunarak samimi bir 
ortam oluşturdu.

 Kırşehir’in 
Mucur ilçesinde 
genç sporcuların ba-
şarıları gurur kayna-
ğı olmaya devam edi-
yor. Mucur Gençlik 
ve Spor İlçe Müdür-
lüğü tarafından yapı-
lan açıklamada, 
Konya’da düzenle-
nen Anadolu Yıldız-
lar Ligi (Analig) 1. 
Etap Cimnastik Mü-
sabakalarına katılan 
Kırşehir Erkek Cim-
nastik Takımı’nın 
önemli bir başarıya 
imza attığı bildirildi.
 Konya 
Yunus Emre Uyar 

Cimnastik Salo-
nu’nda gerçekleştiri-
len ve 11 ilin spor-
cularının katılımıyla 

büyük rekabete 
sahne olan müsaba-
kalarda Kırşehir 
ekibi, yarışmayı 

4’üncü sırada ta-
mamlayarak yarı fi-
nale yükselmeye hak 
kazandı.5'te

 Korkmaz, 
664. Tarihi Kırkpınar 
Yağlı Güreşleri için 
geldiği Edirne'de 
zorlu ve profesyonel 
bir kış dönemi geçir-
diklerini anlattı.
 Güreşler ön-
cesi son hazırlıkları 
yaptıklarını belirten 
Korkmaz, "Bu sene 
heyecan dorukta 
çünkü kemer senesi. 
 Bu saha 
kemer senesinde her 
zaman adrenalini 
daha yüksek tempo-
lu güreşlere sahne 
oluyor. 
 En küçüğün-
den en büyüğüne 
kadar herkes o saha-
da favori. 'Kedinin 
aslan olduğu yer' der-
ler. 
 O yüzden 
çok çetin mücadele-
ler olacak. 
 Tribündeki 
ve ekran başındaki 
seyircilerimize güreş-
leri gözlerini ayırma-
dan izlesinler diyo-
rum." dedi.
 Korkmaz, bu 
yıl güçte devamlılık 
sağlamak için uzun 
süreli antrenmanlar 
yaptıklarını, bu saye-

de kondisyonunu 
yükselttiğini dile ge-
tirdi.
 Başpehlivan 
Orhan Okulu ile ça-
lışmanın kendileri 
için bir fırsat olduğu-
nu ifade eden Kork-
maz, şunları kaydet-
ti:
 "Önümüzde 
Orhan Okulu gibi bir 
profesyonel var. 
 Kırkpınar'da 
defalarca final yap-
mış, 13-14 madalya-
sı var. 
 Onun tecrü-
belerinden yararlanıp 
çalışma stilini kopya-
lıyoruz. Onu örnek 
alıyoruz. 
 Çok farklı bir 
Kırkpınar olacağına 
inanıyorum kendi 

açımdan. 
 Koparıcı 
yönüm çok iyi. 
 Daha önce-
den kondisyon ola-
rak zayıftım. 
 Bir de sakat-
lıklar, süreci ciddi an-
lamda etkiliyor."
 Korkmaz, 
Muratpaşa Belediye 
Başkanı Ümit Uysal'a 
destekleri için teşek-
kür etti.
"Yağlı güreşte güç 
önemli değil”
 Başpehlivan 
Enes Doğan da Kırk-
pınar için geçen 
ekimden beri ağır 
antrenman progra-
mıyla çalıştığını be-
lirtti.
 Verimli bir 
kamp dönemi geçir-

diğini aktaran 
Doğan, "Sezona 
güzel başladık ama 
ufak bir sakatlığım 
oldu. 
 2 haftada bir 
lig güreşlerimiz oldu, 
3 lig güreşine çıktım. 
Şimdi Kırkpı-
nar'dayız, nasibimizi 
arayacağız. 
 Elimizden ge-
leni yapacağız. 
 Balıkesir Bü-
yükşehir Belediyesi 
adına güreşiyorum. 
Belediye Başkanı 
 Ahmet Akın 
ve kent halkı için eli-
mizden geleni yapıp 
savaşacağız." dedi.
 Doğan, bu 
yıl daha çok kondis-
yon ağırlıklı çalıştığı-
nı dile getirdi.

5'te

5'te5'te

Analig Cimnastik
 Takımına Tebrik

 SEVGİ MERHAMET TİMİ, YAZ 
KUR’AN KURSU AÇILIŞINDA 

ÇOCUKLARLA BULUŞTU

Başpehlivan Kürşat Şevki Korkmaz'a 
göre Kırkpınar bu yıl zorlu geçecek

Bandırmaspor'un yeni sezonda hedefi şampiyonluk
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